



Referat fra 9. april 2014

Tid og sted

Den 9. april 2014 klokken 19.00, i Boldklubben.

Tilstede: Bernt, Jesper, Bente, Claus, Dina, Karen, Bo, Gitte, Jesper og Jonas

Referat

1. Godkendelse af referat
 - a. Referatet er godkendt
2. Bladet
 - a. Aflevering af stof fra menighedsrådet
 - a.i. Der har været skrevet lidt frem og tilbage omkring deadline, og vi foreslår vi tager et møde med menighedsrådet omkring fremtiden.
Jonas tager kontakt til Tina/Menighedsråd
 - b. Bernt skriver noget om Skamby Multihus
 - c. Troldefestudvalget skriver lidt omkring kommende Troldefesten
 - d. Dina og Bente laver historie indslag
 - e. Skt. Hans – Claus laver plakater og sætter i
 - f. Claus skriver om trafik hvis der er nyt inden
 - g. Claus skriver omkring evt. nyt vedr. Glavendruplunden
3. Flagalle (x 2)
 - a. Der er konfirmation både den 27. april og 4. maj
 - a.i. Karen fordeler ruterne for hvem der renser.
 - a.ii. Den 27. april er det inden 9.30
 - a.ii.1. Vi mødes kl. 7.00 - Jesper J, Bo, Bernt, Claus, Karen
 - a.ii.1.a. Gitte sørger for rundstykker, smør, ost osv. Bernt giver besked omkring ca. hvor mange der kommer, alle tager kaffe med.

- a.ii.2. Nedtagning – Jesper J, Bernt, Gitte, Jesper B, Claus
 - a.iii. Den 4. maj er det inden 11.00
 - a.iii.1. Vi mødes kl. 7.30 - Jesper B, Jesper J, Claus, Dina, (Gert og Marianne)
 - a.iii.2. Nedtagning – Jonas, Karen, Bo, Gitte, Jesper J
- 4. Kontingent indsamling
 - a. Bo fordeler ruter
 - a.i. Bernt friholdes fra en rute
 - a.ii. Jesper B, tager Stensby ruten
 - b. Der laves nye sedler med den nye pris
 - c. PBS betaling kunne undersøges
- 5. Pasning af mindesmærke
 - a. Helle har hidtil passet mindesmærket
 - a.i. Lugning et par gange årligt
 - a.ii. Hejsning af flag på relevant dage
 - b. Annonce i bladet med opgaven
- 6. Trafik (håber på, at have fået nyt fra kommunen)
 - a. Kommunen har været rundt og kigge og lovet vi hører nærmere hvad de beslutter
 - b. Kommunen har indtil videre ikke være lydhør over for vores ønske omkring paddehat bump ud for de enkelte chikaner
- 7. Glavendruplunden/hytte
 - a. Vi har modtaget henvendelse fra Nordfyns turist omkring de har nogle ekstra penge og om vi havde nogen ønsker til Glavendruplunden
 - a.i. Vi har svaret tilbage med følgende forslag
 - a.i.1. Flytning af flagstang / ny flagstang
 - a.i.2. Toilet bygning
 - a.i.3. Vand, strøm, kloak
 - a.ii. Grillen, Jesper kigger på den i Dallund og måler op og aftaler med Claus

8. Fortov

a. Vi er opmærksomme på om der kunne gøres noget omkring at få fortovet gjort bredere i forbindelse med fiber nedgravning

a.i. Det er dog en offentlig opgave så chancerne er minimale

9. Troldefest

a. Der er møde/kick-off i udvalget d. 16 april

b. Boldklubben har fået et telt på cirka 300m², det skal dog tjekkes igennem, hvis det kan bruges vil det give en god besparelse på budgettet

c. Borgerforeningens engagement vil i år blive større end tidl. År

d. Jesper B tager fat i Birgitte omkring sponsor arbejde mm.

e. Sponsor cykleløb skulle gerne hives op i niveau til nærheden af tidl. år

10. Ølsmagning / Grillaften

a. Vi holder ikke en grill aften da vi også har grill til skt. hans

b. Den 3. oktober enten i multihus eller boldklub, Jonas arrangere med specialist (vin manden er booket)

11. Velkomst af tilflyttere

a. Bo har været ude og byde velkommen, så den proces kører

b. Kommunen er ikke vendt tilbage med materiale så indtil videre uddeler vi kun vores eget

c. Der kunne laves et lille skriv omkring området

12. Mødeaktivitet

a. Onsdag d. 4 Juni klokken 19.00 i boldklubben

13. Evt.

a. Jonas sørger for at printe telegrammer i alt 4 styk, Karen fremskaffer et af de gamle

b. Jesper og Jesper kigger på reservedels telt og sørger for at lave evt. manglende kryds

c. Skt. Hans

c.i. Spisning klokken 18

c.i.1. Grill, Claus sørger for stor grill og kul

c.ii. Bål og båltale klokken 20

- c.ii.1. Hvem er båltaler
 - c.ii.1.a. Vi forhører os hos den præst der har gudstjenesten
 - c.ii.1.b. Hvis en præst ikke kan må vi finde plan B.
- c.ii.2. Højtaler - Claus
- c.iii. Forplejning
 - c.iii.1. Karen snakker med Tina omkring snobrød stænger, Dorte laver dej
 - c.iii.2. Kager bages af Gitte, Lennie og Karen
 - c.iii.3. Karen køber drikke mm.
- c.iv. Indsamling og opbygning af bål
 - c.iv.1. Bo snakker med Gert der burde have rigeligt
 - c.iv.2. Claus spørger børnehaven omkring heks
- d. Kommunen har afsat penge til at udvikle landsbyerne
 - d.i. Bo indsamler forslag i overskrifts form
- e. Loppemarked
 - e.i. Der har på facebook været forslag omkring loppemarked
 - e.i.1. Vi syntes det er en god ide og prøver at tage det med som et forslag til troldefesten, hvor folk kunne komme med deres ting mod et symbolsk beløb
 - e.i.2. Kunne evt. også laves ved Multihuset når det er etableret efterfølgende år
- f. Skamby multihus
 - f.i. Borgerforeningen står bag opstarts driften inden for visse rammer der bliver enighed omkring budgetlægning
 - f.ii. En journalist fra Stiftstidende vil gerne følge projektet og være tæt på processen omkring multihuset
- g. Hvordan får vi de unge mere med i foreningslivet? En tanke til næste gang.